
Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

Komise sportu 

konané dne 26.8.2013 od 16:00 v zasedací místnosti MěÚ Litoměřice, Pekařská 2 

 

Přítomni: 

• Ing. Ivo Elman 
• Radek Bania 
• Mgr. Václav Červín 
• Mgr. Martin Hrdina 
• Ing. Jan Hrkal 
• Daniel Krýsl  
• Ing. Josef Mayer 
• Daniel Sadil 
• Mgr. Jiří Sekyra 
• Eduard Šíf 
• Jaromír Tvrzník 
 

Omluveni:  

• Libor Hejhal 
• Ing. Andrea Křížová 

 
Nepřítomni: 

• Petr Dvořák  
 
Jednání řídil: Ing. Ivo Elman 

Zapisovatel: Hana Pospíchalová 

Program: 

1. Žádost o finanční podporu DMC REVOLUTION o.s., IČO: 26560534, A.Muchy 415/21, Litoměřice   
2. Žádost o finanční podporu DECARO RMG s.r.o., IČO: 61943762, Husovo náměstí 1702, Hostivice 
3. Žádost o finanční podporu SKI KLUB Pohoří u Malečova, IČO: 22732608, Tašov 48, Ústí nad Labem 

 
Konec jednání: 16:55 

Termín příštího jednání: bude včas upřesněn  

Zapsala: Hana Pospíchalová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1. Žádost o finanční podporu DMC REVOLUTION o.s., IČO: 26560534, A.Muchy 415/21, Litoměřice   

Sportovní klub DMC REVOLUTION o.s. žádá o poskytnutí finanční podpory ve výši 10.000,- Kč na akci 
„Jednou v roce zlom se v boce“, která proběhla 22.6.2013 v Litoměřicích.  
 
Komise sportu při RM doporučuje RM poskytnutí účelové dotace ve výši 7.500,- Kč z rozpočtu odboru 
ŠKSaPP.  
 
 
 
2. Žádost o finanční podporu DECARO RMG s.r.o., IČO: 61943762, Husovo náměstí 1702, Hostivice 
 
Společnost DECARO RMG s.r.o. žádá o poskytnutí finanční podpory ve výši 2.500,- Kč pro litoměřického 
žáka Daniela Lama, který postoupil na Republikové finále Odznaku Všestrannosti Olympijských Vítězů, které 
se bude konat ve dnech 6. a 7.9.2013 v Praze. Dotace bude použita na částečnou úhradu nákladů 
spojených s dopravou, ubytováním a stravováním žáka vč. jeho doprovodu.   
 
Komise sportu při RM doporučuje RM poskytnutí účelové dotace ve výši 2.500,- Kč z rozpočtu odboru 
ŠKSaPP.  
 
 
 
3. Žádost o finanční podporu SKI KLUB Pohoří u Malečova, IČO: 22732608, Tašov 48, Ústí nad Labem 
 
SKI KLUB Pohoří u Malečova žádá o poskytnutí finanční podpory na zakoupení sněžného děla pro lyžařský 
areál, který provozuje.  
 
Komise sportu při RM nedoporučuje RM poskytnutí dotace.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


